
 
INNEBANDY  

Sektionsmöte 
Mötesanteckningar 

 
2017-12-10 
19.00-21.30  
Hammarhallen 

 
Närvarande: Katarina Hampusson (P05/06), Ann- Christine Sahlström  (P07), Patrik 
Henriksson (herrar utv) 
Sektionen: Stina Thysell Persson, Christer Engman, Katarina Eriksson, Katarina Hampusson, 
Jesper Sydlén 
 

Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll  Läste igenom föregående protokoll och godkände det.  

 
 

Presentation av sektionen 
och alla 
föräldrarepresentanter 
och aktuellt i lagen 

Alla presenterade sig. 
F02/04 är ganska få, men har fått tillbaka några 
spelare, vilket är mycket positivt. Cup i Göteborg 
Herr utv har också fått många nya spelare. De har 
haft en del skador så en del från p02 har lånats upp 
till matcher.  Ska se sm - finalerna i Sthlm. 
P07 verkar tycka att det är roligt. Match idag och det 
blev oavgjort 
P05/06 är 17 st, och det går jättebra för dem.  Cup i 
Röbäck 
F05/06 rullar på. En del nya har börjat, så i nuläget är 
de kanske 17 st. Cup i Ö-vik 
P03/04 är som samma gäng fortfarande. Cup i Ö-vik 
Sedan gissar vi lite: 
P02 är ganska få, lånar alltid in spelare från 03/04 
Dam utv är också ganska få och lånar alltid in 
spelare, både från damlaget och F02/04 
Dam: fått några gamla spelare som börjat om 
Herr: har haft en del skador, men kan låna in från herr 
utv. Men de är ofta bara 2 femmor till match. 
 

 

Nya sektionsmedlemmar Katarina Hampusson och Jesper Sydlén har klivit in i 
sektionen from idag 171210. Vi hälsar dem hjärtligt 
välkomna. 

 

Information från 
huvudstyrelsen 

Valberedningen jobbar för att få fler till 
huvudstyrelsen, och det är framförallt ordförande och 
sekreterare. En förening utan ordförande fungerar 
inte. Mats- Åke har kollat upp allt runt sponsring, så 
allt det är klart.  

 



Budget 2017 vi gick minus 202 000:- i innebandyn 
Rapporter från sektionerna.  
Stora dokumentet 

Budget -18, förslag och 
information 

Vi har gjort budget på minus 268 000:- inför 2018.  
Tex tror vi att herrarnas kostnader för säsongen blir: 
Domarkostnader 14000:-  
Deras målvaktskläder 10100:-  
Övergångar 1500:- 
Licenser 11000:- 
Anmälningsavgift 2000:- 
Förbundsavgift 11000:- 
Buss  21000:- 
Bil ledare 8000:- 
Verksamhetsbidrag 5000:- 
ca 78 000 :- kommer herrlaget att kosta, utöver det 
blir det kostnader för bollar, sjukvårdsmaterial etc 
 
Ett ungdomslag, tex P/F07/08 tror vi kommer  kosta 
tex: 
Domare 2500:- 
Licenser 1200:- 
Förbundsavgifter 2500:- 
Utrustning ca 2500:- 
ca 8700:- kommer de yngsta ungdomslagen att kosta. 
När budgeten är fastslagen lägger vi ut vad varje lag 
kommer att kosta.  
Vi kanske måste ha i åtanke att vi även behöver ha 
inkomster. Det är därför vi säljer bingolotter, 
Vännäshäften, jobbar med städ på Nolia. 
I år har vi bytt från Puma till Nike och det kostar 
också en slant. Vi vet att alla ledare vill ha ny overall, 
men vi har 14 lag, med minst 2-3 ledare i varje lag 
och varje overall kostar minst 700:- så tyvärr har vi 
inte råd med det i år. Vi byter ut ledaroveraller så fort 
vi bara har råd. 
Innebandygalan kostar 10 000:-, men per spelare 
kostar det 30:- så vi tycker ändå att det är värt det. 

 

Halltider under jullovet De lag som inte använder sina tider under jullovet 
måste meddela kommunen det. 

 

 
Bingolotter/Vännäshäften 

Vännäshäftena kostar 120:- Alla aktiva i föreningen 
ska sälja minst 1 häfte var. 60:- går direkt till laget 
och de andra 60:-  till huvudstyrelsen. Vi tror att 
föreningen får in ca 100 000:- av dessa häften. Vi ska 
kolla upp exakt summa. 
Bingolotter -  alla ska sälja 2 lotter var.  

 

Försäkring Innebandy Vi har försäkring via svenska innebandyförbundet 
och Folksam. Man kan få hjälp och råd vid skada. 

 



Alla med a- och b-licens får ta del av detta. 
Dokumentet läggs ut på innebandyns sida. 

Stora dokumentet 
 

Alkohol och drogpolicy, resepolicy, pressansvarig, 
klagomål etc  Detta dokument har jobbats fram under 
året och kommer ut innan jul. 
Vi kommer att ta upp någon del varje år och jobba 
vidare runt det, så att dokumentet alltid är aktuellt. 
 

 
 
 
 
 

Innebandygalan Lördag 17/3. Finns det någon som känner någon som 
kan sponsra lite?  
Ska vi göra något på något annat sätt från i fjol?  
Diplom till de som ej deltog på galan? Varje lag får 
rätt antal diplom och ledarna får skriva namn och 
dela ut, så alla borde ha fått ett diplom. 
Vi fortsätter med tacos till middag. Vi äter middag 
direkt, ingen lek från början. 

 

Utbildning gällande 
idrottsskador 

Kurs i detta, preliminärt 28/1, Sisu håller i det.  

Gästträningar/målvaktsträ
ningar 2018 

 Vi fortsätter med det till våren. Dock är inga datum 
klara än 

 

Liljahallen Jätteproblem med golvet där. Det är väldigt halkigt 
och flera bitar från golvet är borta. Locken hoppar 
loss varje träning. När säsongen är slut ska mattan där 
bytas. Men det är farligt redan nu. I fredags skulle de 
svetsa de linjer som var borta. Och så hoppas vi att 
golvet blir bättre. Annars måste vi ta dit kommunen 
och göra en skyddsrond. Frågan är vad som då händer 
då….... 

 

Övriga frågor Inga  

Nästa möte Nästa möte med föräldrarepresentanter är 21/1 kl. 
19.00 på Hammar 

 

Fortsatt möte, bara 
sektionen 

Vi diskuterade händelser som hänt sista tiden.   
 
 
 
 
 
 
 
 

Fördelning bingo 2018 Just nu har vi bara fått ett tillfälle, fler tillfällen 
kommer. Första tillfället är 26/1 och det får dam/dam 
utv 
 

 



Uppdatering laget.se Vi vill att alla lag ska kolla att det är rätt mailadresser 
till alla tränare och spelare. Det blir svårt att komma 
ut med information, om det inte stämmer på laget.se.  
Vi vill även att det finns föräldrar till alla 
ungdomsspelare inlagda. 
Jätteviktigt att all information finns på laget.se och 
inte bara på fb.  

 

Lokstödet Jätteviktigt att det förs in och kom ihåg att skriva in 
aktiv ledare till varje träning/match eller aktivitet.  
Tänk på att varje aktivitet, tex föräldramatch, se SSL 
match, fika eller liknande också ger lokstöd - skriv in 
dem i kalendern.  

 

Cup för uppstartslagen 
  

Vi föreslår 7-8/4, alltså helgen i slutet av påsklovet.  
Vi kollar om dam och herrlaget kan då. Vi kollar 
även om -10-lagen tycker att det är ett skapligt 
datum. Tyvärr finns det inte så många datum att välja 
på. 
Boka hallarna 

 
 
 
 
Katarina E 

Ansökan om pengar från 
allmänna arvsfonden 
 

Vi behöver en ny hall i kommunen. Ska vi ansöka 
härifrån? Stora dokumentet uppfyller alla krav som 
står i kraven för allmänna arvsfonden.  

Huvudstyrels
en 

Eu-fonder Vi kollar upp vilka eu-fonder det finns. Tex 
regionpengar. Region Västerbotten finns kvar, kanske 
därifrån. Vi kollar upp vad som finns 

Katarina H 

Arbetsfördelning/sektion ● Ordförande (Stina) 
● Sekreterare (Katarina E) 
● Hallarna (Christer) 
● Uppstart och mixcup (Katarina E och 

Christer) 
● Utbildning (Tommy) 
● Matchtröjor (vem?) 
● Hitta jobb, reklam etc (Jesper) 

 

Övriga frågor ● Återkoppling på budget; kommer vi kunna 
göra det på varje/varannan sektionsmöte 
framöver? Vi tror att det kommer att bli så. 

● Vi behöver hitta ett jobb under 2018 (när vi 
inte har Noliastädningen) 

● Hur behåller vi spelare och rekryterar nya, 
likaså ledare, tränare? Vi tror att 
innebandygalan är viktig. 

● Vad gäller när lagen vill köpa in bortaställ, 
träningströjor, el mysdress etc?  Vi vill att 
huvudstyrelsen tar beslut som gäller även 
ungdomslagen. 

            Just nu gäller att de svart/vit- randiga  
            matchtröjorna gäller vid bortamatch om de  
            behövs. Om man vill ha föreningsloggan så  
            måste det vara rätt dress,tröja etc  i svart och  

 



            vitt. 
● Information - igår larmade matchklockan efter 

10 min. Det beror på att någon hade ställt om 
grundmenyn i innebandy. Man får då hellre 
välja tex basket. Och inte ändra på 
innebandyn. 

 
 

 
Noterats av: Katarina Eriksson 


